
 

Afdelingbstyrelsesmøde afd.19 Sct.jørgens Bjerg og Kirkegade           Torsdag d. 2.november 2017 

 

Tilstede: Henrik Brøndum ( Formand) 

                   Marie Louise Rumley ( Bestyrelsesmedlem) 

                   Hanne Davidsen ( Bestyrelsesmedlem) 

                   Karlo Kristensen ( Suppleant) 

Referent: Hanne D. 

 

1. Opfølgning på sidste mødes referat : 

     ad. punkt 5. Bestyrelsen er enige om at arbejde på en 0-stigning i husleje. Der har været store udgifter 

ifm. udflytninger og hensættelser er steget i 2016.  

     Bestyrelsen forventer færre udflytninger i 2017/2018 , og der er ikke planlagt væsenlige arbejdsopgaver i 

afdeling 19. 

     Vi henstiller atter til alle beboer at sortere affald korrekt og samle pap i papcontainer. Det koster afd. 19 

ca.690 kr pr. gang at sortere til papcontainer, ca. 420 kr at køre hensat storskrald væk.  

     Og ca. 750 kr at gøre en opgang rent. 

     ad. punkt 6. Ved næste årlige inspektørrunde ( gennemgang af afd.19) vendes vandproblemer ved 

skybrud. 

2. Konstituering af bestyrelse. 

    Ved ordinært afdelingsmøde blev Henrik Brøndum valgt til formand. Marie Louise og Hanne fortsætter 

som bestyrelsesmedlemmer og Karlo fortsætter som suppleant. 

3. Siden sidst. Henrik berettede om formandsmøde, hvor der blev informeret om nye og afviklede projekter i 

SØBO 

4. Indkomne sager.  

   a) Der følges op på en  lukket opslagstavle ( Henrik Brøndum) 

   b) Der var fra nogle betyrelsesmedlemmer ønske om, at afdelingsformand for afd. 19 deltager i 



Grundejerforeningsmøde sammen med SØBO repræsentant. 

   c) Henrik forfatter indbydelse til glögg og æbleskiver i December måned. 

5. Fastsættelse af bestyrelsesmøder 2017/2018. Fremover ca. hver 2.måned. 

6. Evt. Intet. 

  


